
Jaarverslag 2021 en plannen 2022 Clubhuiscommissie Groningen Atletiek 
 
 
De clubhuiscommissie heeft naast een aantal beheer en onderhoudstaken als taak het verzorgen van 
de inwendige mens bij georganiseerde sportieve activiteiten. 
 
Wij doen dit in onderling overleg bij toerbeurt met 8 vrijwilligers. 
 
In verband met Corona worden de toiletten dagelijks en het clubhuis indien nodig schoongemaakt 
door 2 schoonmaakmedewerkers. 
 
Over 2021; 
 
Na een lange periode van geen activiteiten waren de clubkampioenschappen weer een proeve van 
bekwaamheid voor de clubhuiscommissie. We waren het, zoals gehoopt, allemaal nog niet verleerd! 
 
De komende tijd staan er gelukkig weer een aantal activiteiten op de agenda, zoals de 
stadsparklopen. 
 
 
Over 2022; 
 
De clubhuiscommissie hoopt dat we in 2022 de Corona problemen achter ons kunnen laten en dat er 
weer volop evenementen georganiseerd kunnen worden op en om de baan. 
 
De Road to Rotterdam trainingslopen staan wel weer gepland ,evenals de jaarlijkse jurycursus. 
 
Vitalis blijft wekelijks op dinsdagavond gebruik maken van het clubhuis voor hun maaltijd en nazit. 
 
Van gvav triatlon is sinds Corona niets meer vernomen over hun wekelijkse nazit op woensdagavond. 
 
Voor het vastleggen van activiteiten kan contact worden opgenomen met de clubhuiscommissie via 
clubhuis@groningenatletiek.nl 
Achter de bar ligt een agenda ter inzage voor de geplande activiteiten zoals vergaderingen. Dit om 
overlappingen en dubbele boekingen te voorkomen. 
Op het schoolbord staan zoveel mogelijk de highlights vermeld. 
 
De clubhuiscommissie verwacht geen grote investeringen te hoeven doen voor apparatuur etc. 
 
In verband met het terugdringen van plastic zwerfvuil staat in het clubhuis een container waarin 
plastic flesjes gedeponeerd kunnen worden. De club profiteert dan van de statiegeld opbrengst. 
 
De clubhuiscommissie. 
 
3 november 2021 
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